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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF’s styrelsemöte 
 
  

Datum: 2016-12-12 

Plats: Vilsta Sporthotell 

Närvarande: Alf Svensson 

 Olle Nilsson 

Micael Petersson 

Maria Larsson  

Charlotta Klintmalm 

Ulrika Kårefjärd 

Tomas Ericsson 

Nina Lindström 

Ej närvarande:  

 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet för öppnat. 

§ 2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Nedanstående punkter var ”öppna” efter föregående möte: 

a) Dränering till 5-mannaplan 

Vi avvaktar våren. 

b) Möte med Nike 

Ett möte har hållits med Nike och de presenterade företaget. Han visade lite kläder 

men är fullt medveten om att vi har ett år kvar på kontraktet med Adidas. 

 

§ 4 Ordförandens punkt 
a) Fotboll för alla 

Det är planerat en cup i Tunahallen 8 januari och de letar nu spelare för fullt. 

Olle stämmer av med P00 om de har några spelare, och eventuellt ledare, som kan 

ställa upp. 

Olle, Maria och Alf kan tänka sig att ställa upp och hjälpa till runt arrangemanget. 

 

§ 5 Konsulentens rapport 
a) Skåp med lånekläder 

Frågan tas upp igen efter nyår 
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b) Underhåll klubbhus 

Vi gick igenom prioriteringslistan som är framtagen. 

 

Åtgärd Åtgärdas av Klart år 

Dränering av C-plan   

Sopsortering? Soprum? EEM  

Lyse på parkeringen   

Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på 
baksidan 

  

Måla nya gaveln + hela fasaden Lars Andersson 2017 

Sätta fast hängrännor som hänger Olle Nilsson  

Underhåll gräsytor med gödning, luftning m.m. Kommunen  

Underhåll maskiner, inventarier m.m. = ny rutin = 
servicebok medskickas 

Vaktmästaren  

Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.   

Lås på garaget, ”förstärkning” Larm?  2016 
avvakta 

Kamera och lampor riktade mot garaget Tomas Ericsson 2016 
klart 

Staket runt ”innergården”   

Byta material i parkbänkar och bord ute. Tomas Ericsson 2017 

Inköp linjeringsmaskin   

Inköp ny grästrimmer Tomas Ericsson 2016 
klart 

Läckande vattenpost EEM  

Städa garaget + innergården på baksidan Tomas, 
Tommy, Maria 

2016 
halvvägs 

Plåtkontainer till förvaring – läggs i budget för 
2017 (ca20tkr) 

Tomas, Micke 2017 

 

Övriga rapporter från konsulenten 

 Postlådan har blivit nedkörd vid förra snösvängen så vi har varit tvungna att köpa en 

ny. 

 Vi har fått lotter för uppesittarkvällen så vi fördelar tiderna på oss enligt följande: 

22/12 14-16 Alf och Olle 

22/12 16-18 Nina och Tobbe 

23/12 14-16 Maria och Olle 

23/12 16-18 Micke och Tomas 

 Maria har möte med rektorn och Ung Fritid på tisdag 8:30 vid skolexpeditionen 

angående eventuellt öppnande av Fritidsgård igen. 

 I förra veckan drabbades vi av en vattenläcka på grusplanen. Tack och lov 

upptäcktes den i tid och har nu lagats. 

 Tomas och Maria har varit på Ungdomsforum. Det kommer att bli lite förändringar, 

nya regler, varav de flesta gäller från 2018 men några påbörjas redan 2017. 

 Olle och Maria var på SöFFs representantskapsmöte i onsdags förra veckan. Finns lite 

nya tävlingsbestämmelser där med samt några höjda avgifter. 
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 Vi har fått in 7 748kr från Gräsroten, Svenska Spel. 

 Barngympan har haft avslutning och kommer inte fortsätta nästa år. 

 Tomas har varit iväg på ett möte rörande alliansavtalet men avtalet känns inte så 

aktuellt för vår del. Vi skrev inte under i starten och lär inte göra det nu heller. 

§ 6  Ekonomi 
Ekonomirapporten gicks igenom utan några speciella anmärkningar.  

 

a) Sponsring 

Inget nytt att rapportera, ligger i träda. 

§ 7 Verksamhetsfrågor 
a) Ungdom 

Avslutningen är avklarad och det är nu uppehåll. Vi har fyra futsal-lag anmälda till 

spel under vintern. 

b) Senior 

Thord Hermansson har nu skrivit på som tränare för herrlaget. 

c) Arrangemang 

Nästkommande arrangemang är Planeringsdagen. 

i.) Planeringsdagen 

Dagen var inbokad till den 20/11 kl 10-13, men endast EN medlem var 

anmäld! Pinsamt. 

Vi har fått synpunkter om att det vore bra att lägga planeringsdagen en 

vardagkväll samt att vi begär att minst två personer, och gärna en ledare, 

ska närvara. Det är dessutom bra om det inte är kontaktföräldrarna. 

Vi satsar på ett nytt försök den 1/2 2017 kl 18-21. 

§ 9 Skrivelser 
Inga inkomna skrivelser. 

§ 10 Övriga frågor 
Finns intresse för ledarskapsutveckling bland våra ungdomsspelare? 

§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir 9/1 2017 kl 18:00 på Orrliden. 

§ 12 Mötets avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Nina Lindström   Alf Svensson 


